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Název  13. zasedání finančního výboru 

Datum konání 31.3.2021 

Místo konání Prostřednictvím e – mailové komunikace 

Přítomni 

Ing. Miroslav Staněk, Ing. Eva Míčová, Alena Maršálková,  
Ing. Gabriela Riegrová, Ing. Petr Horák, Ing. Martin Adamec, 
Jaroslav Daňa , Ing. Jana Skácelová , Martina Lukesová 
 

Omluven  

Program Viz. níže 

Obsah 

 
Program: 

1. Zahájení a schválení programu jednání 
2. Žádost o podporu projektu Nový domov 
3. Změny v systému odpadového hospodářství - OZV o poplatku za svoz 
4. Revize OZV o místním poplatku z pobytu 

5. Koupě bytu na Zahrádkách 
6. Dotace spolkům na rok 2021 

7. Závěr 
 

Průběh jednání: 
1. Zahájení a schválení programu jednání - odsouhlasení jednání e-mailovou 
komunikací 
Hlasování: 9 pro    

Návrh schválen 

 

 2. Žádost o podporu projektu Nový domov 
Projekt s názvem Nový domov zpracoval a předkládá zapsaný spolek Tady to mám rád.  Projekt 
chráněného bydlení je součástí komunitního plánu ORP Šlapanice a je zařazen v Základní síti služeb 
pro rok 2021 JMK. 
Členové spolku  nabízejí  využití svých unikátních vědomostí v péči o osoby s PAS pro další rozvoj a 
podporu těchto služeb v území. Zařízení by mělo vzniknout v obci Mokrá . Kapacita zařízení je 6 osob. 
Projekt získal významnou dotaci na realizaci chráněného bydlení.  Na zbývající částku k dofinancování 
ve výši 6mil. Kč , je po konzultaci s Jihomoravským krajem varianta poskytnutí návratné finanční 
výpomoci (bezúročné půjčky) obcemi v ORP Šlapanice. Výpočet částky na jednotlivé obce je dle počtu 
obyvatel. Na Šlapanice vychází částka 671 490,- Kč. 
Návrh usnesení: 
FV doporučuje poskytnutím finanční podpory ve výši  671 490,- Kč. 
FV navrhuje 50% této částky poskytnout  jako dar. 

Hlasování: 8 pro    

                   1 zdržel se ( Míčová)  

Návrh schválen 

Vyhotovil Ing. Miroslav Staněk 
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3.  Změny v systému odpadového hospodářství - OZV o poplatku za svoz 
V souvislosti s novým zákonem o odpadech město připravilo návrh změn systému odpadového 
hospodářství a s tím související návrhy nových OZV o stanovení obecního systému odpadového 
hospodářství a o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci. Účinnost změn 
od 1. 1. 2022. FV byla předložena OZV o místním poplatku za svoz. FV odeslal 9.3.2021 dotazy 
k těmto změnám, které byly zodpovězeny na pracovním jednání zastupitelů k této problematice. 
V diskusi členů FV zaznělo, že poplatek je nutné zavést , je také nutné jasně vysvětlit, kdo a kolik bude 
platit a jaké budou případné úlevy na poplatku . 
Návrh usnesení: 

FV doporučuje ZM schválit OZV o místním poplatku za ukládání komunálního odpadu. 
FV souhlasí s navrženou výší poplatku na rok 2022 , která je součástí  OZV.  
FV souhlasí s navrženými úlevami od poplatku . 
FV navrhuje ZM po ročním provozu vyhodnotit celkové náklady města na svoz všech 

odpadů .  
 Hlasování: 6 pro   

                   1 proti (Horák)   

                   2 zdržel se  (Adamec, Daňa)                   

Návrh schválen 
4.  Revize OZV o místním poplatku z pobytu 
Dne 1.1.2021 nabyla účinnosti novela zák. č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění pozdějších 
předpisů, na základě které je město  nuceno novelizovat  OZV o místním poplatku z pobytu. Novela 
zákona limituje výši poplatku za pobyt na maximální částku 50 Kč/osobu a noc. V současné době se 
vybírá částka 4,- Kč . FV navrhuje tuto částku i nadále vybírat a nově ve výši  20,- Kč na osobu a noc. 
Návrh usnesení: 

FV doporučuje vybírat poplatek za ubytování ve výši 20,- Kč za osobu a noc. 
Hlasování: 9 pro    

Návrh schválen 

 

5. Koupě bytu na zahrádkách 
FV už letos v únoru projednával  tento nákup , který byl následně stažen z programu jednání 
ZM z důvodu , že majitel chtěl jednat o navýšení ceny za koupi tohoto bytu. FV doporučil 
nákup za navrženou cenu. FV byl znovu osloven , zda doporučí jednat o navýšení ceny. 
FV  doporučuje případný nákup pouze za  původní dohodnutou cenu a ne za cenu vyšší. 
Návrh usnesení: 

FV doporučuje koupi bytu Na zahrádkách za původní dohodnutou cenu. 

Hlasování: 4 pro  

                    1 proti (Skácelová) 

                    4 zdržel se (Adamec, Daňa, Horák, Lukesová)   

Návrh nebyl schválen 

Vyhotovil:  

Podpis 
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6.  Dotace spolkům na rok 2021 
Dle harmonogramu schvalování dotací byly FV předloženy  soubory s vypočtenými body dle kritérií 
a  konečné úpravy od komisí. 
Kulturní komise vše odsouhlasila dle výpočtu , komise sportovní upravila v grantu pro sport a drobně 
v individuálních . V grantu sport komise navýšila dotaci pro SK Šlapanice a u SK TORI Judo a 
Sportovní klub SEVER Brno komise snížila body v kritériu výkonnost  a to z důvodu, že družstva 
nejsou pouze ze šlapanických dětí. 
Podle nastavených kritérií  nebyl důvod  ubírat body za výkonnost , protože tam neřešíme to jestli 
jsou děti ze Šlapanic nebo odjinud. Toto řešíme v členské základně , tam je to již zohledněno.  
FV rozhodnutí komise přehodnotil a do tabulky doplnil původní vypočítaný počet bodů za výkonnost. 
U   SK TORI Judo  neměla  změna bodů  vliv na  celkovou přidělenou částku (jedná se o rozdíl 500,- 
Kč, a zaokrouhlujeme na celé tisíce) a u Sportovního klubu SEVER Brno bude výsledná dotace místo 
původních 39.000,- Kč  ve výši   44.000,- Kč. 
Návrh usnesení: 
FV upravil přidělené body v grantu sport u SK TORI Judo a Sportovního klubu 

SEVER Brno  tak , aby byly v souladu s nastavenými kritérii. Po této opravě FV 

schvaluje dotace pro grantový program sport, kultura a individuální  a doporučuje RM 

a ZM je schválit. 
Hlasování: 9 pro    

Návrh schválen 

 

7.  Závěr 
 

Zpracoval a zapsal: Ing. Miroslav Staněk 
V Šlapanicích  31.3.2021 
 
 

 
 

 
 
 

 

Vyhotovil :  

Podpis : 
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Vyhotovil :  

Podpis : 


